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Protokoll nr 9 fört vid 
stadsdelsnämndens pensionärsråds 
(SPR) sammanträde via Skype måndagen 
den 11 oktober 2021. 

Justerat den 13 oktober 2021 via e-post. 
 
 
Gun Sandqvist    Astrid Kågedal    
 
Närvarande  
  
Ledamöter:  Gun Sandqvist (PRO)  
   Astrid Kågedal (SPF Seniorerna)  

Marianne Elinsdotter (PRO)  
Kerstin Tovesson (PRO)  
Maris Sedlenieks (SPF Seniorerna)  
 

Ersättare:  Cecilia Söderman (SPF Seniorerna)  
   Per Rudin (PRO)  

Britten Linnaeus (SPF Seniorerna) 
 
 
Frånvarande:  Jan Cedergren (SPF Seniorerna) 
   Boel Holst (PRO) 
    
 
Tjänstepersoner:   Odini Nzeribe, avdelningschef ÄO   

Sara Lundblad, verksamhetsutvecklare ÄO  
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§ 1 Mötets öppnande  
Ordförande Gun Sandqvist öppnar mötet.  
 
§ 2 Val av justerare 
Pensionärsrådet utser Gun Sandqvist och Astrid Kågedal 
att justera protokollet via e-post 13 oktober 2021.  
  
§ 3 Godkännande av dagordning  
Pensionärsrådet godkänner dagordningen. Ett antal övriga frågor 
läggs till dagordningen. 
 
§ 4 Anmälan av justerat protokoll från den 13 september 2021 för 
Södermalms stadsdelsnämnds pensionärsråd. 
Föregående protokoll blev inte korrekt justerat. Därför läggs 
följande till dagens mötesprotokoll: 
 

Förändrad formulering av § 11 Övrigt i protokoll 13 
september  
Då en stor  andel av ansökningar till särskilda boenden 
som kommit till stadsdelsförvaltningen avslagits, vill 
pensionärsrådet få fram avidentifierade kopior på 
avslagen under första halvåret 2021. Detta för att kunna 
göra en bedömning av hur det ser ut i vår stadsdel. 

 
Ny text till Ärende 19 i  stadsdelsnämndens sammanträde 
den 23 september 2021 Remiss av Handlingsplan mot 
nedskräpning på land och i vatten i protokoll 13 
september 
Nedskräpning bidrar till känslan av otrygghet. 
I förslaget till plan står det om föroreningar som letar sig 
ut i Mälaren och våra vattendrag. Det saknas en skrivning 
om hur man tänker ta upp och återvinna det som med flit 
slängs från kajerna som till exempel kundvagnar och 
elsparkcyklar. 
De självkomprimerande papperskorgarna är bra och 
djursäkra dvs fåglar och råttor ska inte komma åt 
innehållet, men det är viktigt att också ha en kontinuerlig 
städning kring alla andra skräpkorgar som också besöks 
av djur av olika slag. Gatustädningen är inte heller 
optimal kring cykelställen. 

 
I övrigt lades protokollet till handlingarna. 
 
§ 5 Ärenden till stadsdelsnämndens sammanträde    
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Pensionärsrådet går igenom ärende 9-42: 
 
Ärende 12 Inkomna medborgarförslag september 2021 
Pensionärsrådet stödjer förslaget att ärendet om Årstapromenaden 
skickas till Trafiknämnden för utredning (SÖD 2021/919) 
Pensionärsrådet föreslår att parkbänkarna i förslaget ersätts av 
enpersons-bänkar (SÖD 2021/941) 
Pensionärsrådet stödjer förslaget om boulebanor (SÖD 2021/957) 
 
Ärende 13 Medborgarförslag gällande att fler bord och bänkar 
sätts ut i parkerna 
Pensionärsrådet stödjer förslaget.  
 
Ärende 19 t  
Pensionärsrådet vill lyfta att en satsning på att öka kvinnors 
organisering, makt och inflytande behöver ett äldreperspektiv. 
 
Ärende 27 
Pensionärsrådet framhåller den säkerhetsrisk elsparkcyklar 
innebär på gångbanor/trottoarer. Även cyklar utgör en risk när de 
framförs på gångbanor/trottoarer. 
 
§ 6 Information från avdelningschefen 
 

 Tredje dos vaccination på gång för riskgrupper. 
Medarbetare på särskilt boende kan nu vaccinera sig på 
arbetsplatsen. Hemtjänstmedarbetare får vaccinering 
fortsatt via primärvården. 

 Förslag till budget 2022 har kommit. Odini informerar om 
innehållet och bjuder in pensionärsrådet att lyfta förslag 
och idéer till honom så fort som möjligt. 

 Carina Lummer, ny enhetschef för vård- och 
omsorgsboendena i egen regi börjar 11 oktober. 

 Fråga om personalomsättning bland biståndshandläggare 
utifrån tv-inslag: ingen onaturlig personalomsättning på 
Södermalm.  

 Fråga om bokning av Tellus lokaler när de går över i 
kommunal regi. Odini återkommer med information efter 
uppstartmöte. Boka lokaler för nästa år nu vid behov med 
Tellus. 

 Fråga om lokaler för pensionärsorganisationer. Odini 
berättar att man tittar på möjligheter vid GlashusEtt. 
Odini återkommer med information om att boka rum på 
Virkesvägen. 

 Fråga om att använda öppna träffpunkter på helgerna. 
Odini tar med sig frågan. 

 
§ 7 Kontaktpersoner vård- och omsorgsboende  
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Gun Sandqvist/Sofiagården: deltog på Vardaga-seminarie på 
distans om självbestämmande och delaktighet vid demens. 
Astrid Kågedal/Hornstull: förtroenderådet ska formeras igen. 
Astrid är med på detta uppstartsmöte. 
 
Pensionärsrådet kommer att ta upp frågan om kontaktpersonens 
uppdrag och hur det ska genomföras löpande. 

 
§ 8 Anmälan av kommunstyrelsens pensionärsråds protokoll 

- Protokoll nr 8 från 2021-09-21 utskickat 2021-09-24 
 
Astrid berättar att KPR har kontaktperson gentemot 
stadsdelsnämndernas pensionärsråd för samverkan och 
information.  
 
KPR:s arbetsgrupper har fungerat väl. SPR tar upp frågan om att 
arbeta i arbetsgrupper och inom vilka områden på nästa förmöte. 
 
§ 9 Information om inkomna handlingar 
Inga inkomna handlingar. 
 
§ 11 Övriga frågor  
Astrid bjuder in stadsdelsnämndens ordförande och opposition 
till träffar under hösten.  
 
Fråga om regeringens ekonomiska satsning på äldreomsorgen 
under 2021. Odini informerar om de statsbidrag det handlat om. 
 
§ 12 Nästa sammanträde 
Måndag 15 november klockan 10.00 -12.00 via Skype.  
 
§ 13 Mötets avslutande 
Ordförande avslutar mötet. 
 
 
Vid protokollet 
 
Sara Lundblad 


	Protokoll nr 9 fört vid stadsdelsnämndens pensionärsråds (SPR) sammanträde via Skype måndagen den 11 oktober 2021.

